
 
  
 

Protokoll fra møte i styret for Sør-Østerdal interkommunalt politisk råd (SØIPR) 
 
Sted: Teams 
 
Tid: Torsdag 12. januar kl. 09.00 – 11.30 
 
Deltakere 

Elverum 

Ordfører Lillian Skjærvik  

Engerdal 

Ordfører Terje Langfloen 

Kommunedirektør Geir Sverdrup 

Stor-Elvdal 

Ordfører Even Moen 

Våler 

Ordfører May-Liss Sæterdalen 

Kommunedirektør Anniken Baksjøberget 

Trysil 

Ordfører Erik Sletten 

Åmot 

Ordfører Ole Erik Hørstad 

Kommunedirektør Stein Halvorsen 

Innlandet fylkeskommune 

Anne Thoresen Fylkestinget 

Rune Øygarden Fylkestinget 

Hanne Finstad Fylkesadministrasjonen 

Inviterte 

Mette Løhren, Terningen Innovasjonspark 

Tone Lien, Terningen Innovasjonspark 

SØIPR 

Daglig leder Terje Røe 

Rådgiver Hilde K. Hansen 

 
Forfall: 

Kommunedirektør Kristian Trengereid Elverum kommune 

Kommunedirektør Jan Inge Røe Stor-Elvdal kommune 

Kommunedirektør Jan Sævig  Trysil Kommune 

 
 
 
 
 
 



ORIENTERING 
Mette Løhren og Tone Lien fra Terningen Innovasjonspark orienterte om: 

- Bakgrunn og status angående initiativet om å etablere fagskoletilbud i Sør-
Østerdalsregion – samarbeid med Fagskolen i Innlandet. 

o Samarbeid med Hæren og Fagskolen i Innlandet 
o Fagskoletilbud innen helsefag og samarbeidsmuligheter Fagskolen i Innlandet og 

Høgskolen i Innlandet angående helsefagene 
o Fagskoletilbud innen industri, elektronikk og IT fag 

- Science Park Elverum og initiativene som er gjort overfor Sparebankstiftelsen 

 
  
SAKSBEHANDLING  
 
SAK 01/23 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Vedtak:  
Innkalling og saksliste ble godkjent. 
 
Behandling: 
 
 
SAK 02/23 GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTE I STYRET I SØIPR 
 
Vedtak:  
Protokoll fra møte i styret i SØIPR 8. desember 2022 ble godkjent. 
 
 
 
SAK 03/23 DELFINANSIERING AV SØR-ØSTERDALSPAKKA 
 
Vedtak: 
Saken utsettes til et senere møte i styret. SØNH inviteres til møte for å orientere om saken. 
 
Behandling: 
Ordfører Ole Erik Hørstad fremmet forslag om å utsette saken til et senere møte i styret for en 
nærmere orientering.  SØNH inviteres. 
 
Sør-Østerdal Næringshage ber i e-post d. 28.11.2022 om støtte til Østerdalspakka – innovativ 
næringsutvikling: 
 
«Sør-Østerdal Næringshage har over 10 år opparbeidet erfaring med regionens næringsliv, 
næringsutvikling og nyskapning i regionen. Vi er ikke fornøyde med suksessraten på arbeidet 
i næringsutvikling og har gjort et evaluerings- og analysearbeid som har til ført innretning av 
en ny og svært mye mer målrettet arbeidsform, enn det som tidligere har vært praktisert. 
SØNH har i tillegg formalisert et samarbeid med INNO-UT AS. De foreløpige resultater av 
dette samarbeidet er utvikling av et varig tilbud til næringslivet i regionen for 
omstillingsarbeid for bærekraft; Bærekraftdriveren. Bærekraftdriveren lansers i 2023 og de 
første pilot-bedrifter er allerede i prosess med å omstille drift i bærekraftretning. Arbeidet er 



motiverende, verdiskapende, og erfaringen er at det i prosessen skapes konkrete nye 
forretningsområder i nesten alle deltakende bedrifter. Dette er ett element i Sør- Østerdals-
pakka» 

 
 
SAK 04/23 FINNSKOGEN HYTTEKONFERANSE 2023 - MEDARRANGØR  
 
Vedtak: 
Styret for SØIPR godkjenner programmet for Finnskogen hyttekonferanse 2023, og vedtar å 
dekke kostnadene for dagpakke på kr 495,- pr. deltaker. 
 
Behandling: 
SØIPR har i sin handlingsplan 2022 – 2025 pkt. 6.4.10 - Næringsutvikling innenfor reiseliv og 

hyttebygging skal fokusere på økt verdiskapning i et bærekraftperspektiv.  

Finnskogen Natur& Kulturpark (FNK) planla å arrangere en hyttekonferanse i 2020, men som 

ble utsatt på grunn av pandemien. Etter dialog med FNK har leder, nestleder og daglig leder 

(AU) i SØIPR besluttet å samarbeide med FNK om form og innhold i en ny konferanse på 

Norsk Skogmuseum 9. februar 2023. Det er forespurt om SØIPR kan dekke kostnadene ved 

en dagpakke på kr 495,- pr. deltaker. Anslått ca. 50 deltakere. Forslag til vedtak enstemmig 

vedtatt. 

 
SAK 05/23 DIALOG MED INNLANDET FYLKESKOMMUNE 
 
Vedtak: 
Styret tar orienteringen fra Innlandet fylkeskommune til orientering. 
 
Behandling: 
Anne Thoresen i Innlandet fylkeskommune orienterte om aktuelle saker i  
fylkeskommune: 

• Skole- og tilbudsstruktur i Innlandet er på dagsorden og skal utredes. Regionale forankringsmøter 

planlegges. 

• 2 regionale planer på høring; Regional plan for Energi og klima med høringsfrist 10. mars og 

Regional plan for Samfunnstryggleik. Med frist 3. mars. 

• En rekke tilskuddsordninger for lag og foreninger med frist 15. januar og 1. februar. Se nettside til 

IFK. 

 
SAK 06/23 ORIENTERING FRA MØTER I RÅD/UTVALG 
 
Orientering fra møter i råd/utvalg er fast post for at de som er valgt til å representere i eksterne  
råd/utvalg kan orientere styret. 
 
Orientering om følgende saker: 

• Jernbaneforum Røros og Solørbanen og Veiforum Riksvei 3 har levert innspill til NHO i forbindelse 

med Samferdselskonferansen IFK på Lillehammer 7. februar. 



SAK 07/23 EVENTUELT 
 
Møteplan 2023: 

1. Beramma møte i representantskapet i Engerdal 16. februar kolliderer med KS 

strategikonferanse på Gjøvik 16. – 17. februar. Ordfører Terje Langfloen sjekker om møte kan 

flyttes til 23. februar. 

2. Beramma møte i styret 2. februar omgjøres fra digitalt møte til et fysisk dagsmøte (kl. 09.00 til 

15.00), og legges til Åmot. 

 
Brev til Eidsiva Energi AS 
Ordfører Erik Sletten har utarbeidet et forslag til brev til Eidsiva Energi AS om tema: 
Hvordan kan vi/eierne; kommuner, fylkeskommuner gjennom vårt eierskap i Eidsiva sette en 
strømpris til normale verdier? 
 
Etter innspill i møte innarbeides disse i brevet. En ambisjon om et felles brev fra ordførerne.  
 
 
 

 
 

Dette dokumentet er elektronisk godkjent og sendes uten signatur. 
 

 


